
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Η κάλυψη των νέων αναγκών φύλαξης του Μετρό Θεσσαλονίκης 

θα πρέπει να γίνει μέσω έκτακτων μεταθέσεων και όχι μέσω νέων 

προσλήψεων και εσωτερικών μετακινήσεων από το αστυνομικό 

προσωπικό» 

   Ο Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Χ. Γιαννούλης, καταθέτει 

προς τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη ως αναφορά τη με αριθμ. πρωτ. 

Αρ. Πρωτ.: 107 /2024/ 21.12.2024 ανακοίνωση της Ένωσης Αστυνομικών 

Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης (Ε.Α.Υ.Θ.). Στην ανακοίνωση αυτή οι εκπρόσωποι 

της Ένωσης αναφέρουν, ότι στις προθέσεις του Υπουργείου Προστασίας του 

Πολίτη είναι αφενός η ανάθεση καθηκόντων στους Ειδικούς Φρουρούς, που 

είχαν προσληφθεί για τη στελέχωση της Πανεπιστημιακής Αστυνομίας, για την 

κάλυψη των νέων αναγκών του Μετρό Θεσσαλονίκης και αφετέρου η 

πρόσληψη 65 νέων αστυνομικών. 

Ωστόσο οι εκπρόσωποι υποστηρίζουν, ότι όσοι αστυνομικοί προσελήφθησαν 

για να εκτελούν καθήκοντα Πανεπιστημιακής Αστυνομίας, σήμερα εργάζονται 

ως Ειδικοί Φρουροί σε Αστυνομικά Τμήματα και χωρίς αυτούς τα Τμήματα θα 

έκλειναν. Επίσης υποστηρίζουν, ότι η απευθείας τοποθέτηση στην Γενική 

Αστυνομική Διεύθυνση Θεσσαλονίκης 65 νεοπροσληφθέντων αδικεί τους 

χιλιάδες αστυνομικούς, που περιμένουν μετάθεση στη Θεσσαλονίκη επί σειρά 

ετών. 

Επειδή οι εκπρόσωποι των αστυνομικών ζητούν, η κάλυψη των νέων 

αναγκών  φύλαξης του Μετρό Θεσσαλονίκης να γίνει μέσω έκτακτων 

μεταθέσεων από τον αναρτηθέντα πίνακα και όχι μέσω νέων προσλήψεων ούτε 

εσωτερικών μετακινήσεων, ο Βουλευτής καταθέτει την επισυναπτόμενη 

ανακοίνωση με σκοπό, όπως διερευνηθούν τα αιτήματα της Ένωσης 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης.  

Παρακαλούμε για την απάντηση σας. 

Αθήνα, 23/12//2024 

 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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